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Abstract (en)
The actuator (13) has two pressure and flow rate solenoid valves (22, 23), where each valve is interposed between two pressure chambers (17, 18).
The pressure solenoid valve is proportional and defines an flexible amplitude opening between two communication paths (22a, 22b, 22c, 23a, 23b,
23c), in two active and inactive states of the pressure solenoid valve. The flow rate solenoid valve is binary and defines an fixed amplitude opening
between the two communication paths, in two active and inactive states of the flow rate solenoid valve.

Abstract (fr)
L'invention concerne un actionneur hydraulique amélioré pour un mécanisme de transmission d'un véhicule automobile, tel qu'une boîte de vitesse.
Selon l'invention, l'une des vannes (22, 23) de l'actionneur est proportionnelle et définit dans ses deux états entre les deux voies (22a, 22b, 22c,
23a, 23b, 23c) une ouverture d'amplitude modulable, l'autre vanne (23, 22) est binaire et définit dans ses deux états ouverture d'amplitude fixe entre
les deux voies en communication. L'invention trouve application dans le domaine des mécanismes d'actionnement pour transmission automatisée
ou semi-automatisée.
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